
Tekstilin hızlı bir şekilde değişiklik gösterdiğini 
aktaran Kileci, “Sürdürülebilirliğin, geri dönüşümün 
en önemli kuralı işi kaynağında araştırmaktır. İşin 
kaynağında birbirine uymayan malzemeleri bir araya 
getirip sırf tasarım, moda uğruna yaptığınızda kabul 
edilmiyor. Malzeme tasarımında, ürün tasarımında 
diğer tüm yapılan işlerde sürdürülebilirliği, insanın 
geleceğini birinci planda tutacağız. Buna göre ürün 
tasarlayacağız.” şeklinde konuştu. 

GAÜN Güzel 
Sanatlar Fakültesi 
Konferans 
Salonunda 
gerçekleşen 
etkinlikte Ahmet 
Fikret Kileci, 
sektöre ve iş 
yaşamına dair 
tecrübelerini 
aktardı. Doku-
Kumaş Tasarım 
Yarışması’na tüm 
öğrencileri, genç 
tasarımcıları 
davet eden Kileci, 
bu yıl dördüncüsü 
düzenlenen 
ödüllü Doku-
Kumaş Tasarım 
Yarışması 
hakkında 
katılımcıları 
bilgilendirdi. 

Gaziantep Üniversitesi 
(GAÜN) Kalite Geliştirme 
Koordinatörlüğü 
tarafından ‘Mesleki 
Eğitim Değerlendirme ve 
Akreditasyon Derneği 
(MEDEK) Çalıştayı’ 
düzenlendi.

GAÜN’de GAÜN’de 
MEDEK MEDEK 

çalıştayıçalıştayı

SANKO Ortaokulu 
öğrencileri, Adana’da 
düzenlenen 18. TÜBİTAK 
Ortaokul Öğrencileri 
Araştırma Projeleri 
Yarışması Bölge 
Elemelerinden iki birincilik 
ve dört üçüncülük 
dereceleri ile döndü.

SANKO Okulları 
TÜBİTAK bölge 
elemelerinde 
iki birincilik 

kazandı
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Tekstil hızlı bir 
şekilde değişiyor

155 personel ve 63 
ekipmanla ilaçlama

Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi (GBB), havaların 
ısınmasıyla kent genelindeki 
mahalle, cadde ve sokaklarda 
haşerelere ve kemirgenlere 
karşı ilaçlama çalışmalarına 
yoğunluk kazandırdı. 
Büyükşehir Belediyesi Kent 
Estetiği ve Yeşil Alanlar Daire 
Başkanlığı’na bağlı Haşere 
ile Mücadele ve İlaçlama 
Hizmetleri Şube Müdürlüğü 
ekipleri, kentteki 165 bin odak 
noktasında 155 personel ve 63 
ekipman ile ilaçlama yapıyor.

Başkan Yılmaz, yönetim 
KADROSUNU AÇIKLADI
31 Mart 2024 Mahalli İdareler Seçimlerinde büyük bir başarı elde ederek Şehitkamil 
Belediye Başkanı Avukat Umut Yılmaz, yeni yönetim kadrosunu kamuoyuna tanıttı.

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Avukat Umut Yılmaz, yeni 
yönetim kadrosunu kamuoyuna 
duyurdu. Başkan Umut Yılmaz’ın 
Başkan Yardımcılığı görevine 
getirdiği isimler ise şu şekilde 
belirlendi: Yusuf Açıkgöz, 
Ceyda Gürsel, Cihan Ekici ve 
Arkın Bereketoğlu. Şehitkamil 
Belediye Başkan Yardımcılığı 
görevine getirilen Yusuf Açıkgöz, 
Ceyda Gürsel, Cihan Ekici ve 
Arkın Bereketoğlu isimlerinin 
belirledikleri vizyonla uyumlu 
olduklarına vurgu yapan 
Başkan Avukat Umut Yılmaz, 
“Belediyemizin hizmetlerini daha 
da ileriye taşımak için çalışacak 
bu değerli ekibin, şehrimize ve 
vatandaşlarımıza en iyi hizmeti 
sunacağına inanıyorum” dedi.

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) Başkan Vekili, TİM Tekstil ve Hammaddeleri 
Sektör Kurulu Başkanı Ahmet Fikret Kileci Üniversite-Sanayi Sektör Buluşmaları 
etkinliğinde, Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) öğrencileri ile bir araya geldi. 

Bozgeyik’ten, AK 
Parti İl Başkan Vekili 
Şerbetçi’ye ziyaret Tahmazoğlu 1 Mayıs 

emek ve dayanışma 
gününü kutladı

31 Mart Yerel Seçimlerinde birlik ve 
beraberlik içerisinde çalışan Cumhur İttifakı 
ortakları AK Parti ve Milliyetçi Hareket 
Partisi seçimin ardından çalışmalarına hız 
kesmeden devam ediyor. Milliyetçi Hareket 
Partisi Gaziantep İl Başkanı Mustafa 
Bozgeyik,  yerel seçim sonrası AK Parti 
Gaziantep İl Başkan Vekili Murat Şerbetçi’yi 
makamında ziyaret ederek istişarelerde 
bulundu.

Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet 
Tahmazoğlu, 1 Mayıs Emek ve Dayanışma 
Günü dolayısıyla yaptığı açıklamada, 
“Tüm İşçi Kardeşlerimin 1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü’nü Yürekten Kutluyorum” 
dedi.

SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK BİRİNCİ PLANDA

Gaziantep akıllı tarıma geçiyor
Güneydoğu Anadolu Hububat 
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve 
Mamulleri İhracatçıları Birliği 
Başkanı Celal Kadooğlu ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin’e, ziyarette bulundu.

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, 
Başkan Celal Kadooğlu ve yönetim kurulu 
üyelerine ziyaretlerinden dolayı teşekkür 
etti. Ziyaret sırasında kent gündemi, 
tarım ve gıda üretimi ile Organize Sanayi 
Bölgesindeki sanayicilerin belediyeden 
talep ve beklentileri gündeme geldi.


